Тема. Роздільне написання складених числівників.

                           Повторюємо вивчене про числівник 

Прості, складні та складені числівники

За будовою числівники поділяють на прості, складні та складені.

Прості мають один корінь: два, п'ять, десятеро, сорок, сто;

•    складні утворені поєднанням двох коренів: п'ятдесят, шістдесят, вісімдесят, дев'яносто, двісті;

•    складені утворені з двох і більше простих і складних числівників: сорок три, двадцять вісім, сто п'ятдесят три, сімсот шістдесят чотири тисячі, три четверті.

Складні числівники пишемо разом: п'ятдесят, вісімсот, чотириста.

Складені числівники пишемо окремо: двадцять чотири, двісті дев'яносто три, дві п'яті, три цілі і вісім сотих.
У складених  кількісних числівниках кожне слово відмінюють і пишуть окремо. 
